近五年內已發表重要期刊論文、書籍、重要國際會議論文情形(至多5篇)

Publication details of significant journal articles, books, or major international conference papers published within the last five years (up to 5 items).
	Item
	論文資料：請依發表時間之先後順序填寫，內容依序包括作者姓名(依原出版順序，主要作者請加註*)、題目、期刊名稱、卷數、起訖頁數及出版年，並註明是否為SCI或SSCI期刊(如為SCI/SSCI論文請加註該期刊所屬研究領域1)。
Paper Information: Please list in chronological order of publication, including the following details: author names (in the original order of publication; mark the main author with an asterisk "*"), title, journal name, volume, starting and ending page numbers, publication year, and indicate whether it is an SCI or SSCI journal (if it is an SCI/SSCI journal, specify the research area to which the journal belongs).
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備註：
1. SCI/SSCI 論文所屬研究領域，請參照ISI Essential Science Indicators之劃分。

2. SCI/SSCI Rank Factor：N為期刊在所屬研究領域之Impact Factor排序名次( Impact Factor以最新ISI資料庫之資料為準)；M為該期刊所屬研究領域之總期刊數。
3. 近五年內已發表重要期刊論文、書籍、重要國際會議論文(至多5篇)請檢附全文(電子檔)。

Notes:

1. The research fields of SCI/SSCI papers should follow the categorization in ISI Essential Science Indicators.

2. SCI/SSCI Rank Factor: N represents the ranking of the journal's Impact Factor within its research field (Impact Factor is based on the latest data from the ISI database); M denotes the total number of journals in that research field.

3. Please attach the full text (electronic files) of up to five significant journal articles, books, or major international conference papers published within the last five years.

